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Dr. Madarász György elnök úr üdvözölte a megjelenteket, majd az alábbi napirendi 

pontok szerint zajlott le az ülés: 

 

1. Kimentette magát: Füzesi János titkár, Pálfi Zoltán oktatási bizottsági delegált 

2. Év végi beszámoló helyszíne és megrendezési kérdéseiről Lieli György és 

Horváth Zsolt urak számoltak be: Az év végi szakosztályi beszámoló ülés 

lefoglalt helyszíne „ Menta Terasz” (a volt Paksi Halászcsárda), Budapest, 

Margit krt. 14, időpont: december 8, 17 órától. A meghívásokat Füzesi János 

titkár úr intézi. 

3. A jövő évi szakmai nap szervezési feladatai: 

Áttekintettük az egyes témakörök szervezésére felkért személyek listáját. A 

jelenlévőktől számos javaslat hangzott el további előadók felkérésére. Az 

előzetes tematika jelenjen meg a honlapon és az Elektrotechnika 

mellékletében. Ennek feltétele a várható időpont (2017. április vagy május) 

egyeztetése a többi MEE szervezettel, illetve a helyszín véglegesítése. Ez 

utóbbi feladatra Füzesi János titkár urat kérjük fel. Továbbra is várunk 

javaslatokat a tematikáról, illetve lehetséges előadókról.  

4.  Jakabfalvy  Gyula úr ismertette az Elektrotechnika lap szerkesztési 

elképzeléseit a tematikus lapszámokról, amelyet megvitattunk. Felkérjük az 

elnök és titkár urakat a szakosztályi vélemények továbbítására az OET-n. 

5. A Mentor-program időszerű aktualitásai: 

A kiírt tematikák frissítése, illetve új témakörök kiírása. 

Szempontok:  

- legyen hasznos a cég számára 

- legyen arányos a hallgató számára rendelkezésre álló idővel 

- vegye figyelembe a jelenleg oktatott tananyagot 

- legyen vonzó „versenyképes” a hallgató számára. 

Szükséges a kapcsolattatás a felelős oktató és a mentor között, mivel a 

feladatkiírás a tanszék joga és feladata.  

Felelős Pálfi Zoltán úr, akinek a szervezéshez szükség esetén segítséget 

biztosítunk. 

6. A honlap frissítése változatlanul időszerű. Kérjük ehhez a tagság javaslatait is. 

  

Összeállította:  

Madarász György 

szakosztály elnök 

 

 

 


